
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie športu a kultúry pri Mestskom zastupiteľstve v 

Banskej Štiavnici, konaného dňa 5.6.2023, o 13.30 hod. 
 
 
 
Prítomní členovia: predseda Ľubomír Barák,  podpredseda Mgr. Lukáš Pellegrini, členovia: 

PaedDr. Róbert Petro, Monika Maruniaková, Mgr. Mária Petrová, Mgr. 
Zuzana Denková, PhD., Mgr. Ján Kružlic.    

Pozvaný hosť:  Mgr. Peter Chytil, kronikár mesta Banská Štiavnica  

 
Program:   1. Otvorenie rokovania. 

2. Prerokovanie návrhu Kroniky 2022. 
3. Prerokovanie materiálov do Mestského zastupiteľstva. 
4. Diskusia. 
5. Rôzne. 

6. Zaver. 
 
1. Otvorenie: 
 Predseda KŠaK, p. Ľubomír Barák, privítal prítomných na zasadnutí, oboznámil ich s programom.  
 
 
2. Prerokovanie návrhu Kroniky 2022: 
Na zasadaní KŠaK bol prítomný aj kronikár mesta, Mgr. Peter Chytil. Predstavil postup zostavovania 

a hľadania informácii do kroniky. Členovia komisie dopošlú za svoje športové kluby ešte informácie na 

doplnenie do kroniky.  Podotkli, že by bolo potrebné prepojiť činnosť Oddelenia KŠaMK s mestským 

kronikárom 

Mgr. Zuzana Denková, PhD.:  

Vyjadrila sa, že po preštudovaní návrhu textu kroniky má zásadné pripomienky, ktoré pošle písomne 

zapisovateľke komisie a zároveň i primátorke mesta Banská Štiavnica.  

(Pripomienky boli doručené mailovou formou dňa 5.6.2023.)   

4. Diskusia:  

KŠaM sa opäť vrátila k otázke, čo ďalej s KD na Štefultove. Komisia je za to, že KD má vziať pod svoj patronát 

opäť mesto Banská Štiavnica a nenechať ho úplne schátrať. KD by mohol slúžiť napr. ako vysunuté pracovisko 

Odd. KŠaMK.    

5. Rôzne: 

Je potrebné „skultúrniť“, upratať, upraviť vchod do plavárne.  

6. Záver:  
Predseda KŠaK poďakoval prítomným za účasť. Ak nebude potrebné skôr, KŠaM bude opäť zasadať 
v septembri 2023.  
 

Z pripomienok komisie podávame návrh na nasledujúce uznesenia: 



Uznesenie č. 1:  

Komisia športu a kultúry berie na vedomie Komunitný plán sociálnych služieb mesta Banská Štiavnica na 
roky 2023 – 2027.  

 
 
Uznesenie č. 2:  
PaedDr. Róbert Petro žiada o informáciu – vyúčtovanie 50 000 eur k projektu dobudovania športového 
štadióna, na ktorý boli schválené financie Slovenským atletickým zväzom.  
Ľubomír Barák žiada o informáciu – pôvodný projekt dobudovania športového štadióna bol zmenený, či 
ostal v pôvodnom stave?  
 
 
 
 
V Banskej Štiavnici, dňa 13.6.2023 
 
 
 
 
Zapísala: RNDr. Viktória Michalská 

 
 
Ľubomír Barák 
Predseda komisie 


